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   PROTOKÓŁ nr XLV/23 

sesji Rady Powiatu w Gryfinie 

w dniu 23 lutego 2023 r. 

   

XLV sesja Rady Powiatu w Gryfinie odbyła się w dniu 23 lutego 2023 r. o godz. 14.00  

w sali obrad Starostwa Powiatowego w Gryfinie przy ul. Sprzymierzonych 4. Posiedzenie 

otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski i stwierdził, że zgodnie 

z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczyło 17 Radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 21 osób stanowiło kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji (lista obecności radnych - zał. nr 1). Ponadto w posiedzeniu wzięli 

udział zaproszeni goście (zał. nr 2). 

 

I. Sprawy regulaminowe:   

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski powitał zebranych gości, przedstawicieli służb 

mundurowych, kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu, pracowników Starostwa 

Powiatowego w Gryfinie, przedstawicieli lokalnych mediów, mieszkańców, Zarząd Powiatu 

oraz Radę Powiatu. Następnie poprosił zebranych o uczczenie minutą ciszy pierwszej 

rocznicy wybuchu wojny i dramatu narodu ukraińskiego. 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski powołał na protokolantów Dominikę Konopnicką 

i Julię Grzegorczyk.  Przewodniczący przedstawił porządek obrad, do którego nie wniesiono 

uwag i zarządził głosowanie (porządek obrad został przyjęty jednogłośnie: 15 za; 0 wstrz.;  

0 przeciw, stanowi zał. nr 3). Imienne głosowanie stanowi zał. nr 4.  

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski powiedział, że Radny Wojciech Długoborski 

zgłosił poprawki, które zostały uwzględnione do protokołu nr XLIV/23 z dnia 26 stycznia 

2023 r. Przewodniczący zarządził głosowanie, w wyniku którego protokół został przyjęty 

jednogłośnie (15 za; 0 wstrz.; 0 przeciw). Imienne głosowanie stanowi zał. nr 4. 

 

Na posiedzenie przyszli Radny Sławomir Terebecki i Radna Agnieszka Gralak (15+2=17). 

 

II. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego oraz sprawozdanie  

z działalności Komendy Powiatowej Policji za 2022 r. (druk nr 1/XLV); 
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Komendant Powiatowy Policji w Gryfinie podinsp. Radosław Purtak przedstawił 

prezentację, stanowiącą załącznik nr 5. 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski podziękował za złożoną informację i otworzył 

dyskusję. 

 

Radny Wojciech Długoborski powiedział, że od lat powraca temat budowy komisariatu 

Policji w Chojnie. Warunki są tam tragiczne i nic się nie zmieniło. W międzyczasie powstały 

już komisariaty w Trzcińsku-Zdroju i Moryniu. Mówiono już wtedy o opracowywanej 

dokumentacji, przymiarkach. Radny poprosił o więcej informacji w tym zakresie. 

 

Komendant Powiatowy Policji w Gryfinie podinsp. Radosław Purtak powiedział,  

że zgadza się że warunki nie są tam najlepsze, staramy się poprawiać drobne rzeczy, w miarę 

skromnych możliwości. Natomiast temat budowy nowego komisariatu jest na rzeczy, a kiedy 

to będzie nie zależy już od niego. Budowa nowego komisariatu Policji w Chojnie oraz dwóch 

posterunków w m. Banie i Stare Czarnowo widniała na prezentacji slajdów Komendy 

Głównej Policji w Szczecinie podczas narady służbowej z generałem Jarosławem 

Szymczykiem. Co do szczegółów nie jest w stanie się wypowiedzieć, monituje ten temat. 

Jednakże pragnie zwrócić uwagę, że będzie to dużym wyzwaniem, ponieważ Komisariat 

Policji w Chojnie to wraz z posterunkami 79 etatów. Dla przykładu Komenda Powiatowa 

Policji w Pyrzycach ma 87 etatów. Zatem to jest praktycznie budowa prawie nowej Komendy 

Powiatowej.  

 

Radna Teresa Sadowska powiedziała, że w krajowej mapie zagrożeń bezpieczeństwa jest 

punkt o nazwie miejsca niebezpiecznej działalności rozrywkowej. Co to takiego jest? 

 

Komendant Powiatowy Policji w Gryfinie podinsp. Radosław Purtak powiedział,  

że nie jest to nasze podstawowe zadanie, ale likwidują tzw. „ciche miejsca”, które były 

między innymi na terenie Gryfina. Miejsce gier na maszynach otwierane tylko na hasło.  

W takich miejscach rozwija się przestępczość. To też są narkotyki, a czasami broń.     

 

Wiceprzewodnicząca Rady Aleksandra Zielińska zapytała, czy Policja zajmuje się 

sprawami takimi, że na skrzynkę przychodzą podejrzane e-maile. Oczywiście wie, że nie 

należy wchodzić na takie wiadomości. Treści dotyczą na przykład odbioru paczki, której się 
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nie zamawiało. Tego przychodzi tak dużo, a z drugiej strony Policja ma wiele innych zadań. 

Czy z tym można przyjść do Policji? 

 

Komendant Powiatowy Policji w Gryfinie podinsp. Radosław Purtak powiedział,  

że tak oczywiście Policja zajmuje się tym. Sam też tego doświadcza poprzez przychodzące 

wiadomości sms, że coś jest nieopłacone. Taka przestępczość musi być tępiona. Policjant ma 

obowiązek ustalić czy doszło do przestępstwa, jaka jest forma stadialna przestępstwa. Ale jak 

najbardziej należy przyjść do nich. Zostanie to odnotowane, a jeżeli ustalą, że nie jest to 

przestępstwo albo będą wątpliwości to spiszą z tego notatkę. Natomiast po ustaleniu,  

że doszło do przestępstwa przyjmą zawiadomienie o przestępstwie. W tym roku przychodziły 

dwa duże telegramy, że dwie grupy przestępcze, gdzie m.in. dotyczące sms-ów, zostały 

rozbite. Po to został stworzony CBZC. Dodał, że z poziomu komendy powiatowej, jego 

policjanci rozwikłali na terenie Piły oszustwo metodą blick-ową. Jakie to jest intratne zajęcie, 

że młody człowiek nie mający pracy odbiera z bankomatu ponad milion złotych na tzw. 

„słupa”. A z takimi przestępstwami policja też walczy. Wykrytych 86 czynów na terenie całej 

Polski, być może spraw jeszcze rozwojowych. Policja zatrzymała tego młodego człowieka  

na gorącym uczynku. Po ustaleniach, sprawa znajduje swój epilog w sądzie. Komendant 

poprosił o przyjście na komisariat i zgłoszenie sprawy. Policja prowadzi całodobowe dyżury, 

jest policjant z pionu kryminalnego, który spisze notatkę z tego i sporządzi protokół. 

 

Radny Tomasz Mirakowski zapytał, jak wygląda proces finalny, czyli praca policji potem 

prokuratury i to się kończy w sądzie. Według obserwacji Radnego sprawy się wydłużają, sądy 

pracują bardzo powoli i czasami trwa to bardzo długo. 

 

Komendant Powiatowy Policji w Gryfinie podinsp. Radosław Purtak powiedział,  

że trudno mu oceniać pracę sądów. Sami obserwujmy i możemy dojść do jakiś wniosków. 

Osobiście ocenia pracę z Prokuraturą na wysokim poziomie, na dobrym poziomie. Starają się 

sprawy kończyć dosyć szybko. Oczywiście należy wziąć pod uwagę, że prowadzonych spraw 

jest wiele. Czynności służbowych jest bardzo dużo. Rolą komendanta i jego naczelników  

z pionu kryminalnego jest nadzór, żeby te sprawy jak najszybciej się skończyły. Każdemu  

z nich zależy, żeby sprawa była jak najszybciej zakończona. Właściwie, co miesiąc 

Komendant Policji z panem Prokuratorem Radkiem Grabusiewiczem i naczelnikami z pionu 

kryminalnego spotykają się na roboczych spotkaniach i omawiają, ile jest zaległych spraw  

i jak szybko schodzą one. Zatem współpraca z Prokuraturą jest na bardzo wysokim poziomie, 

natomiast jeżeli chodzi o dalszy poziom to powstrzymałby się od oceny. Policja, zgodnie  
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z art. 326 Kodeksu postępowania karnego, jest pod nadzorem prokuratury. To prokurator 

wyznacza czynności i zakres. Policjant jest na końcu tego łańcucha, który ma zrealizować 

swoje czynności. Policja stara się jak najszybciej wykonywać swoje zadania.  

 

Radny Henryk Kaczmar powiedział, że w okresie letnim w miejscowości Moryń podwaja 

się ilość mieszkańców, ze względu na walory jeziora. Sprzyjające warunki pozwalają  

na przybywanie bardzo dużej ilości osób z zewnątrz. Jakie działania planuje Policja w okresie 

wakacyjnym w celu zabezpieczenia brzegu jeziora od Gądna do Przyjezierza, rozmieszczone 

są obozowiska i prywatne kwatery? 

 

Komendant Powiatowy Policji w Gryfinie podinsp. Radosław Purtak powiedział,  

że sam osobiście korzysta z uroków pięknego Morynia. Ma swoje wnioski, które przekazuje 

bezpośrednio policjantom. Posterunek w Moryniu podlega pod kierownika, dalej pod 

komendanta. Ten posterunek nie powstał, żeby pięknie wyglądać, ale żeby spełniał swoją 

funkcję, żeby byli tam policjanci, żeby byli tam oni widoczni. Komendant ze swojej strony 

postara się uzupełnić do każdego wolnego etatu ten posterunek. Jednak prosi by dać mu 

szansę, ponieważ jest to pewien proces. Obecnie ważnym aspektem, pośrednio też w kwestii 

bezpieczeństwa, jest pan kierownik, który stwierdził że daje sobie rozbrat z mundurem zatem 

rolą komendanta będzie znalezienie odpowiedniego kierownika, który też będzie gwarantem 

tego, że służby będą pełnione w sposób prawidłowy i rzetelnie. Jeszcze Komendant chciałby 

do Rady i zebranych skierować słowa i apel, które co roku kieruje do włodarzy gmin  

o dodatkowe służby adaptacji, czyli praktykantów ze szkół. To jest też odpowiedź na zadane 

pytanie o bezpieczeństwo należy zwiększyć ilość służb. Takie służby adaptacyjne były na 

terenie m.in. Gryfina i Trzcińska-Zdroju. Natomiast to ciągle jest mało. To się tak nie da 

zapewnić bezpieczeństwa na jeden raz i koniec. Musimy cały czas to pielęgnować i walczyć. 

Komendant będzie starał się podejmować takie działania. 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski podziękował za złożoną informację. 

 

III. Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

w Gryfinie za 2022 r. (druk nr 2/XLV); 

 

Dowódca Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej kpt. mgr inż. Maciej Łempicki przedstawił 

prezentację, stanowiącą załącznik nr 6. 
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Przewodniczący Rady Roman Michalski otworzył dyskusję. 

 

Radny Tomasz Mirakowski powiedział, że ku jego zdziwieniu najwięcej nieprawidłowości 

jest w instytucjach publicznych, które trwają latami i w zasadzie Straż powinna to regulować 

poprzez system kar. Druga sprawa dotyczy profilaktyki przeciwko katastrofom  

np. powodziom czy pożarom. Radny zdaje sobie sprawę z tego, że Straż nie dysponuje 

pieniędzmi, które mogłyby tę sprawę polepszyć. Ale na pewno jest współpraca z różnymi 

instytucjami. Jakie są główne problemy powiatu gryfińskiego i jakie inwestycje powinny 

mieć miejsce, żeby do tego nie dochodziło?  

 

Dowódca Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej kpt. mgr inż. Maciej Łempicki odpowiedział, 

że odnośnie nieprawidłowości to jednym z problemów jest covid, czyli pewne ograniczenia 

finansowe, niemożność poprawienia tych uchybień, które zostały stwierdzone w toku 

wcześniejszych kontroli. Wiele z tych uchybień dotyczy takich rzeczy jak instrukcja 

bezpieczeństwa przeciwpożarowego, które znajdują się w instytucjach natomiast często 

zapominają być zaktualizowane. To występuje m.in. jako uchybienie i z tym najczęściej 

spotykają się nasi prewentyści. Odnośnie drugiego tematu – powodzi to na terenie gminy 

Gryfino mamy tzw. szandory tj. instalacje na terenie przystani, które są zakładane wraz ze 

wzrostem stanu wód. Nie posiada informacji o tym, jakie inwestycje należałoby poczynić na 

terenie reszty powiatu. Z tego, co wie nie ma takich problemów, żeby jakieś inwestycje 

specjalnie trzeba byłoby czynić w tym celu. Straż pożarna jest powołana do tego, żeby 

interweniować w razie sytuacji kryzysowych natomiast zabezpieczenie i prewencja przed 

powodziami zazwyczaj leży po stronie zarządcy danego odcinka rzeki tj. Wody Polskie bądź 

gminy. Nie ma informacji żeby trzeba było szybko interweniować w celu zapobieżenia takim 

sytuacjom.  Na inne katastrofy pogodowe, jak wichury i silne wiatry, nie mamy wpływu ani 

możliwości zapobieżenia zdarzeniom. 

 

Radny Tomasz Mirakowski zapytał o wały przeciwpowodziowe w związku ze zbliżającą się 

wiosną. 

 

Dowódca Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej kpt. mgr inż. Maciej Łempicki odpowiedział, 

że z tego co wie wały na tą chwilę są wystarczające. 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski podziękował za złożoną informację. 
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IV. Sprawozdanie za 2022 rok z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego zatrudnionych w placówkach 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Gryfiński (druk  

nr 3/XLV); 

 

Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar powiedziała, że jak co roku przedstawiane jest Radzie  

sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego zatrudnionych w placówkach oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Gryfiński. Prezentacja stanowi załącznik nr 7. Wynika to z art.  

30a ust. 1 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karty nauczyciela. W materiałach sesyjnych 

Radni otrzymali informację uzupełniającą zawierającą szczegółowe wyjaśnienia. Jako powiat 

wydatkujemy 19 323 654,50 zł na wynagrodzenia nauczycieli, osiągamy średnie 

wynagrodzenie, które w 2022 roku wynosiło 7 183,00 zł, w związku z tym powiat dopełnia 

wymogu narzucanego przez Kartę nauczyciela. W związku z tym powiat nie musi dokonywać 

wyrównania. Wiele czynników ma na to wpływ. Wicestarosta zwróciła uwagę, że jeszcze  

do niedawna mieliśmy więcej nauczycieli kontraktowych czy stażystów, w chwili obecnej 

więcej jest nauczycieli dyplomowanych. To też powoduje, że średnie wynagrodzenie jest 

osiągane. Również jako składnik wynagrodzenia wchodzą nadgodziny, a w szkołach jest tak 

prowadzona polityka kadrowa, że nauczyciele mogą je realizować i to też bardzo znacząco 

wpływa na średnie wynagrodzenie. Oczywiście są braki nauczycieli, ponieważ zawód ten nie 

jest już tak atrakcyjny. Porównując jak wyglądała pensja nauczyciela na przestrzeni lat  

w stosunku do minimalnej płacy to obserwujemy wyraźne spłaszczenie.  

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski podziękował za złożoną informację i otworzył 

dyskusję. 

 

Radny Tomasz Mirakowski zapytał jak duże są braki wśród nauczycieli. 

 

Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar powiedziała, że bardzo wyraźnie to widać w momencie 

planowania arkuszy organizacyjnych, jakie są wówczas deficyty szczególnie nauczycieli 

przedmiotów zawodowych w szkołach kształcących zawodowo. Ale też i nauczycieli  

od przedmiotów ścisłych. Nabór w szkołach ponadpodstawowych wynika z ilości osób 

zgłaszających chęć do kontynuowania nauki po szkole podstawowej. W związku z czym  

u nas w zależności od tego, czy jest wystarczająca ilość absolwentów, tyle osób przychodzi 

do szkoły i tyle osób podlega kształceniu. I to też jakby determinuje politykę kadrową,  
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bo zawsze sytuacja była taka, że dawaliśmy nadgodziny, żeby w miarę możliwości gdyby 

pojawił się jakiś niż albo mniejsze zainteresowanie naszymi szkołami to, żeby etaty były 

wystarczające dla nauczycieli, którzy są zatrudnieni w pełnym wymiarze. Podsumowując: 

gdyby pojawili się nauczycieli szczególnie zawodowcy i nauk ścisłych to chętnie zostaliby 

przyjęci. Nasi dyrektorzy sobie radzą, należy im się pochwała, ponieważ rozwiązują 

problemy na bieżącą, poszukują kadry i tak prowadzą rozmowy, aby zapewnić kontynuację 

nauczania. 

  

V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia Regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Gryfiński (druk nr 4/XLV); 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski poprosił o stanowiska komisji (zał. nr 8)  

i otworzył dyskusję. 

 

Radny Wojciech Długoborski powiedział, że na posiedzeniu komisji zapytał o protokół 

uzgodnień, którego zabrakło wśród materiałów poglądowych do druku (jest tylko aneks  

do protokołu uzgodnień). Został on później dosłany. Radny zdziwił się, że protokół w swoje 

pierwotnej wersji i poprzednich założeniach został przyjęty. Nagle jest aneks pokazujący,  

że powstała możliwość wzrostu z 5 do 6 % środków na dodatki motywacyjne. Skąd to się 

wzięło, że Zarząd w swojej dobroci zdecydował się sam podnieść środki do poziomu 6%? Nie 

wynika to z dokumentów. Czy były to oczekiwania zgłaszane ze strony związków 

zawodowych? Czy jednak Zarząd uznał, że kondycja finansowa powiatu na to pozwala? 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że przygotowując się do negocjacji  

ze związkami zawodowymi założeniem Zarządu było oddzielenie dodatków motywacyjnych 

dyrektorów od dodatków motywacyjnych nauczycieli. W imieniu Zarządu negocjacje 

prowadziła Wicestarosta Ewa Dudar. Związki zawodowe pokazały, że przepisy prawa nie 

umożliwiają wyłączenia zapisów dodatku motywacyjnego dla dyrektorów, tylko osobnej.  

W związku z tym w wyniku negocjacji, przy czym należy podziękować związkom 

zawodowym, które przyjęły pierwotną propozycję 5%. Generalnie nie zrealizowalibyśmy 

swojego zamiaru. W momencie, kiedy ten projekt wpłynął, po negocjacjach, do procedowania 

dla Rady, po dyskusji Zarząd złożył kolejną propozycję, żeby realizacja pierwotnego celu, 

faktycznie ten dodatek motywacyjny dla nauczycieli, który przyznają dyrektorzy był większy 

lub na tym samym poziomie, wymaga wzrostu o ten 1%. Stąd ta propozycja. W przypadku 
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zwiększenia propozycji te negocjacje nie trwały już tak długo. Regulamin ze związkami 

zawodowymi w pierwotnej wersji negocjowany był przez prawie pół roku. 

 

Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar powiedziała, że w związku z tym, że prowadziła  

te negocjacje ze związkami zawodowymi chciała się do tego odnieść i zaznaczyć, że przede 

wszystkim regulamin wynagradzania, jako tekst jednolity nie był zmieniany od dawna (około 

2009 r.) a należało uporządkować wszelkie zapisy. Związki zawodowe podchodziły  

do sprawy bardzo racjonalnie tzn. patrzyły też na stronę wydatkową, powiat był już w trakcie 

nowego budżetu. Dbałość o ten fakt powodował, że rozmowy prowadzone były w sposób 

otwarty, przede wszystkim analizując stan prawny i analizy prognostyczne wydatkowe.  

To był główny powód i ustalenie ze związkami możliwości podniesienia puli do 6%. 

 

Radny Wojciech Długoborski powiedział, że nie ma o to pretensji i uważa, że bardzo dobrze 

się stało, że finalnie doszło do zwiększenia puli do właściwych wymiarów. Radny poprosił  

o dostarczanie wszystkich materiałów poglądowych w danej sprawie by w przyszłości 

uniknąć dodatkowych pytań. 

 

Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar powiedziała, że związki zawodowe na każdym etapie 

rozmów i wielu spotkań artykułowały różne oczekiwania finansowe, przy czym każda  

ze stron wiedziała na ile może sobie pozwolić. Związki zawodowe na każdym etapie dbały  

o nauczycieli, dyrektorów, pracowników. Współpraca w zakresie negocjacji wyglądała 

rzeczowo, merytorycznie, oparta na opiniach prawnych, za co Wicestarosta podziękowała 

związkom.  

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski zamknął dyskusję, a następnie w obecności  

16 Radnych zarządził głosowanie imienne nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie 

w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Gryfiński: 

za - 16, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr XLV/332/2023 w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Gryfiński, 

została podjęta jednogłośnie. 

Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 



9 

 

 

VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na przystąpienie Powiatu Gryfińskiego do współpracy w ramach Partnerstwa Powiatu 

Gryfińskiego (druk nr 5/XLV); 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski poprosił o stanowiska komisji (zał. nr 8)  

i otworzył dyskusję. 

 

Radny Wojciech Długoborski powiedział, że dobrze że tworzy się Partnerstwo Powiatu 

Gryfińskiego i że w ramach innych instytucji terytorialnych będą mieli swoje środki specjalne  

w ramach Funduszy Europejskich dla Pomorza Zachodniego. Natomiast powstał tam pewien 

problem, który wynikł podczas dyskusji a związany z finansowaniem placówek oświatowych 

w Gryfinie, gminy która nie jest uczestnikiem tego Partnerstwa, z wiadomych względów gdyż 

należy do SOM-u. A jest to liczone według liczby mieszkańców poszczególnych gmin,  

w związku z tym wypada rzędu 30 000 mieszkańców z powiatu, które dawałoby przeliczenie 

środków na potrzeby powiatu. Na ile w tym układzie Gmina Gryfino mogłaby zabiegać  

o środki na nieswoje podmioty? Czy taka praktyka jest dopuszczalna? Czy też są inne 

sposoby na to by uzyskać wyższe środki niż przypisane około 1,5 miliona złotych? 

Beneficjenci, jakim byłaby ponadpodstawowa oświata w Gryfinie będą poszkodowani. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że generalnie jest tutaj ten problem, 

kiedy powiat nie wchodzi, jako cały w jeden obszar funkcjonalny. Powiat widzi rozwiązania, 

bo już kiedyś tak było w innej strukturze, kiedy Gmina Stare Czarnowo będąca w SOMie, 

przy staraniach o drogę powiatową w Binowie poprzez gminę mimo, że to powiatowa droga, 

złożyła fiszkę. Najprostszym rozwiązaniem tego problemu, np. działaniu dotyczącym 

szkolnictwa zawodowego jest zgłoszenie projektu do strategii SOMu (Szczeciński Obszar 

Metropolitalny) za pośrednictwem gminy Gryfino. Faktem jest że ta struktura, która dzisiaj 

funkcjonuje (SOM) to jeżeli w tej perspektywie finansowej nie zawalczymy o obszar edukacji 

zawodowej w Gryfinie to de facto skorzystają na tym szkoły szczecińskie. Środki w SOMie 

są liczone na mieszkańca danego obszaru. Oprócz obszarów funkcjonalnych, które zawierają 

kontrakty, oczywiście też będą robione konkursy, ale w mniejszym zakresie. Tak widzimy 

rozwiązanie sprawy starania się o środki finansowe na obszar gryfiński będący  

w zainteresowaniu Powiatu.  

 

Radny Tomasz Mirakowski zapytał, czy w tej sprawie musi wystąpić powiat czy szkoła, jak 

to w praktyce zostanie wykonane. Czy już jakieś kroki zostały poczynione?  
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Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, ponieważ koordynujemy nasz obszar, 

ale oczywiście patrzymy na całość powiatu. To nie Zarząd ani grupy robocze wymyślają  

te projekty. Pan Sekretarz, który jest przewodniczącym grupy roboczej zwrócił się m.in.  

do naszych instytucji, również szkoły, jakie mają pomysły na projekty i potrzeby zawodowe. 

Wnioski są składane, bo to już jest etap składania konkretnych projektów. Mogą być już  

w dużym stopniu zaawansowane albo jeszcze w sferze pomysłów. Wpłynęło już ponad 60 

projektów z gmin i naszych instytucji i teraz będziemy nad tym pracować. Projekty w ramach 

obszaru muszą być spójne, żeby nie służyły punktowemu rozwiązaniu, tylko rozwiązaniu 

pewnego problemu związanego również z potrzebami przedsiębiorców.  

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski zamknął dyskusję, a następnie w obecności  

16 Radnych zarządził głosowanie imienne nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie 

w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Gryfińskiego do współpracy 

w ramach Partnerstwa Powiatu Gryfińskiego: 

za - 16, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr XLV/333/2023 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu 

Gryfińskiego do współpracy w ramach Partnerstwa Powiatu Gryfińskiego, została podjęta 

jednogłośnie. 

Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

 

VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia wysokości opłat 

za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z obszarów 

wodnych położonych na obszarze powiatu gryfińskiego obowiązujących w roku 2023 

(druk nr 6/XLV); 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski poprosił o stanowiska komisji (zał. nr 8), 

otworzył i w wyniku braku głosów zamknął dyskusję, a następnie w obecności 16 Radnych 

zarządził głosowanie imienne nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 

pływających z obszarów wodnych położonych na obszarze powiatu gryfińskiego 

obowiązujących w roku 2023: 

za - 16, 

przeciw - 0, 
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wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr XLV/334/2023 w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie  

i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z obszarów wodnych 

położonych na obszarze powiatu gryfińskiego obowiązujących w roku 2023, została podjęta 

jednogłośnie. 

Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

 

VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na 2023 rok (druk nr 7/XLV); 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski poprosił o stanowiska komisji (zał. nr 8), 

otworzył i w wyniku braku głosów zamknął dyskusję, a następnie w obecności 16 Radnych 

zarządził głosowanie imienne nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie 

zmiany budżetu powiatu na 2023 rok: 

za - 16, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr XLV/335/2023 w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2023 rok, została podjęta 

jednogłośnie. 

Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

 

IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2023-2039 (druk nr 8/XLV); 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski poprosił o stanowiska komisji (zał. nr 8), 

otworzył i w wyniku braku głosów zamknął dyskusję, a następnie w obecności 16 Radnych 

zarządził głosowanie imienne nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2023-2039: 

za - 16, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr XLV/336/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Gryfińskiego na lata 2023-2039, została podjęta jednogłośnie. 

Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 
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X. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Gryfinie (druk nr 9/XLV). 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że zgodnie z wypracowaną już 

procedurą sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym, zostało 

przedłożone w formie pisemnej i również jest dostępne dla mieszkańców na stronach 

Biuletynu Informacji Publicznej. Na dzisiejszym posiedzeniu Zarząd podjął uchwałę  

o powołaniu komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego pn.: „Poprawa jakości życia mieszkańców powiatu gryfińskiego, 

poprzez modernizację dróg powiatowych”, także przyjął Specyfikacje Istotnych Warunków 

Zamówienia i określił wartość szacunkową zadania tj. 15 milionów złotych. W rezultacie to 

jedno zadanie obejmuje sześć inwestycji: przebudowę odcinka drogi Mieszkowice-Macierz, 

przebudowę drogi Krajnik Dolny – Krajnik Górny, przebudowę drogi nr 1363Z, na odcinku 

DK31 – Pacholęta, przebudowę drogi Drzenin-Chwarstnica, przebudowę drogi powiatowej 

Szczecin-Żelisławiec, odc. przejście przez m. Binowo, przebudowę drogi powiatowej relacji 

Chełm Górny do drogi 1409Z. Są to zadania wykonywane w ramach Polskiego Ładu II 

edycji. Zbiegło się to z interpelacją Radnego Z. Szmai, na jakim etapie znajduje się realizacja 

zadań w ramach Polskiego Ładu. Jedno zadanie, a w rezultacie to przygotowanie sześciu 

odrębnych specyfikacji, kosztorysów, których przygotowanie wymagało dużego nakładu 

pracy. Również na dzisiejszym posiedzeniu, Zarząd postanowił zatwierdzić koncepcję 

projektu pn. „Staże bez granic” i wyraził zgodę na złożenie wniosku oraz realizację projektu 

przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych w Chojnie, jako koordynatora, w ramach Erasmus+, 

KA121-VET - Akredytowane projekty dotyczące mobilności osób uczących się i kadry  

w ramach kształcenia i szkolenia zawodowego. Podobny wniosek na wcześniejszym 

posiedzeniu złożył Zespół Szkół Ponadpodstawowych w Gryfinie. Projekt będzie trwał dwa 

lata umożliwiając staże i praktykę zawodową dla uczniów. Na posiedzeniu w dniu 26 stycznia 

br. Zarząd wyraził zgodę na zawarcie aneksu do porozumienia z Gminą Gryfino w sprawie 

powierzenia Gminie Gryfino prowadzenia zadań publicznych w zakresie kultury fizycznej. 

Starosta przypomniał, że Powiat, co roku finansuje organizację sportu międzyszkolnego, 

zarówno szkół podstawowych i ponadpodstawowych z terenu powiatu gryfińskiego.  

W budżecie zaplanowane zostały na to zadanie środki w wysokości 120 tysięcy złotych. 

Aneks spowodowany był zmianami organizacyjnymi w OSIR, który realizował zadanie do tej 

pory w imieniu Gminy Gryfino. Zmiana zapisu dotyczy jednostki, która będzie realizowała 

obecnie to zadanie. Również Zarząd zajmował się spółką Szpital Powiatowy w Gryfinie  

Sp. z o.o., odbywały się spotkania. Zarząd zapoznał się z 12 punktowym planem naprawczym 

złożonym przez spółkę. Kolejne spotkanie Zarząd odbył z Prezesem Zarządu i Księgową 
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Spółki Szpital Powiatowy w Gryfinie, na którym punk po punkcie zostały omówione  

12 propozycji na obniżenie kosztów funkcjonowania. Według Pana Prezesa zostało sześć 

punktów już zrealizowanych, z 12 proponowanych, co przyniosło około 800 tysięcy złotych 

oszczędności, czyli obniżenia kosztów w stosunku do zeszłego roku. Na spotkaniu, którego 

celem była weryfikacja planu naprawczego, umówiliśmy się na podstawie sprawozdań 

finansowych, że poczekamy na wynik prognozowanych prac do marca br. Niewątpliwie 

znaczne tutaj są koszty funkcjonowania oddziału chirurgicznego i koszty osobowe. Ogólnie 

oceniając rentowność spółki to koszty osobowe powinny być na poziomie około 70 procent, 

jednakże dzisiaj wynoszą 90 procent. W jednym z zaproponowanych przez Pana Prezesa 

punktów do naprawy właśnie jest analiza i obniżenie zatrudnienia, w tym celu wykorzystania 

pracy chirurgów, którzy wykonują tzw. procedurę. Są to trudne rozmowy, bo nie tak łatwo 

coś przeciąć, ci lekarze, którzy przyjeżdżają z zewnątrz na konkretną procedurę, która może 

okazać się kluczowa w funkcjonowaniu szpitala. Jednakże jest to wykazane przez Prezesa, 

jako największa możliwość obniżenia kosztów, gdyż jest na poziomie 1,6 miliona złotych.  

Ze wszystkich wymienionych działań i propozycji, są to zadania mające na celu obniżenie 

kosztów na poziomie ponad 3 miliony złotych. Kolejne spotkanie zostało umówione  

na marzec, w celu zweryfikowania realnej realizacji postępowania naprawczego. Zarząd  

ze swojej strony zwrócił uwagę na konieczność przyjrzenia się działalności szpitala związanej  

z diagnostyką, czy odpowiada ona procedurom. Szpital podjął wcześniej już działania,  

aby pozyskać akredytację, która w dużej części polega na tym, że do konkretnej procedury 

szpitalnej np. na oddziale chirurgicznym czy wewnętrznym, w ramach takiej procedury 

powinna być zlecona pewna diagnostyka. Również została zwrócona uwaga  

na funkcjonowanie apteki przyszpitalnej, jej inwentaryzowania i robienia ewentualnych, 

dosyć realnych zapasów. Podniesiona została również sprawa jednostkowych kosztów 

szpitala dotyczących aparatu rentgenowskiego. Działalność ta się chyba nie bilansuje. Zarząd 

również wprost zapytał o obecną sytuację finansowa na działalność szpitala. Oczywiście 

szpital na bieżąco płaci zobowiązania publiczne, ale ma też zaległości, z których najdłuższe  

to 180 dni wobec usługodawców. Na dany moment Księgowa Spółki oszacowała kwotę  

na dwa miliony złotych, która pozwoliłaby spokojniej patrzeć na bezproblemowe 

funkcjonowanie szpitala. Natomiast nie chodzi o to, żeby Powiat ciągle dokładał środki 

finansowe nie widząc, że faktycznie sytuacja zmierza do ustabilizowania funkcjonowania 

szpitala. Równolegle do tych działań, Zarząd podjął decyzję i dokonał procedury wyboru 

spółki pośród spółek dokonujących wyceny przedsiębiorstw, których jest niewiele. Zadanie 

zostało zlecone za kwotę 30 tysięcy złotych. Zarząd poważnie podchodzi do rozmów 

prowadzonych ze szpitalem MSWiA, na które niezbędne są dwie rzeczy tj. chęć ze strony 
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tego szpitala do ewentualnego połączenia prowadzenia działalności, a z drugiej strony żeby 

było to możliwe musimy znać wycenę przedsiębiorstwa, a nie spółki, jako wartości jej akcji. 

Gdyby faktycznie działania podjęte w kierunku połączenia miały dojść do skutku to musi 

tutaj być mowa o przedsiębiorstwie, gdyż Szpital MSWiA podlega ministerstwu tj. Skarb 

Państwa i nie może łączyć się ze spółką ze względu na ustawowy zakaz kupowania spółek. 

Natomiast może on nabyć część lub całość przedsiębiorstwa. Ostatecznie o połączeniu będzie 

decydowało Ministerstwo MSWiA. Jest to trochę taki projekt pilotażowy. Na dzień dzisiejszy 

w całym kraju szpitale powiatowe borykają się z bolączką kadrową i nałożonymi 

standardami, kadra stawia swoje warunki, co powodują problemy w funkcjonowaniu szpitali. 

 

Radny Tomasz Mirakowski powiedział, że cięcia związane z planem naprawczym szpitala 

nie mogą odbywać się kosztem pacjentów. Ważne jest jak wygląda ten plan naprawczy  

i warto, jeżeli jest to możliwe, żeby przypatrzyła się temu nasza Komisja Zdrowia. W tej 

chwili nie mamy za dużo lekarzy, koszty lekarzy niszczą budżety prawie wszystkich szpitali 

w Polsce. Nie tylko brak lekarzy, ale również ich wymagania, że ciągle za mało. Zatem 

ciężko będzie tutaj mówić o jakiś zwolnieniach czy obniżkach. W ubiegłym roku Pan Prezes 

zapewniał, że będzie tomografia komputerowa i robił przygotowania lokalowe. Czy Zarząd 

przyjrzał się kosztom wydatków na ewentualne remonty, o ile się takie odbywały, pod kątem 

wydatków, które w konsekwencji okazały się niepotrzebne, m.in. jak to przygotowanie 

pomieszczeń pod tomografię. Jednocześnie wiemy, że taka tomografia komputerowa bardzo 

by się przydała oraz SOR w Gryfinie, który jest marzeniem. Problem z kadrą lekarską inne 

szpitale rozwiązują w ten sposób, że opis odbywa się w Szczecinie, w przypadku gdyby 

chirurgia tego potrzebowała. Natomiast drugie pytanie Radnego wynika z czystej ciekawości, 

jak wygląda finansowanie projektu pn. „Wędrówki śladami Ludwika Narbutta – bohatera 

wspólnej historii polsko-litewskiej”, którego Zarząd zatwierdził koncepcję i udzielił 

pełnomocnictwa Dyrektorowi ZSP w Gryfinie. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiadając na drugie pytanie to ZSP w Gryfinie 

w zeszłym roku nawiązał współpracę ze szkołami litewskimi, jak również  

ze stowarzyszeniem Ludwika Narbutta z Polski. Mają pewną ideę i chcieliby to kontynuować. 

Była już jedna wizyta przedstawicieli szkół litewskich. Akurat w sąsiedzkim Powiecie 

Myśliborskim znajduje się pomnik Lotników litewskich, którzy oblatując świat zginęli w tym 

rejonie. Co roku przyjeżdża tam delegacja. Jeszcze w zeszłym roku była propozycja, żeby już 

oficjalnie podpisać listy intencyjne, ale zdecydowaliśmy się że najpierw trzeba wykonać taką 

pracę organiczną, czy faktycznie współpraca obydwu stronom przyniesie jakiś cel i pożytek. 
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Zawsze najprościej i najłatwiej buduje się te pierwsze związki współpracy na bazie edukacji, 

kultury i sportu. W związku z tym Pan Dyrektor ZSP w Gryfinie oraz zaangażowane grono 

nauczycieli, przede wszystkim historyk p. Julian Dalidowicz, widzą sens kontynuowania tego 

i znaleźli jednego z donatorów, do których składają po prostu wniosek. Z kolei w powiecie 

przyjęte są pewne procedury związane z przyjęciem koncepcji projektu, z którego wynika,  

że współpracy nie wymaga naszego zaangażowania finansowego. W związku z tym Zarząd 

wyraził zgodę na koncepcję i upoważnienie dyrektora do złożenia wszystkich formalności  

w imieniu powiatu. Natomiast czy otrzymają te środki finansowe trudno powiedzieć. To, jak  

z totolotkiem trzeba wypełnić kupon, złożyć i zobaczyć czy się udało. Nawet zapowiadana 

była w tym roku wizyta przedstawicieli tamtego samorządu. A akurat tam są w maju wybory  

i nie wiadomo, czy do takiej pierwszej wizyty dojdzie. Podsumowując na dzień dzisiejszy jest 

to działanie bez kosztowe. Jeżeli chodzi o sprawy szpitala to Komisja jak najbardziej może  

z tym planem się zapoznać, przy czym istotna jest tabela nr 5 tego planu. Natomiast,  

co do kosztów remontów, Zarząd przygląda się temu. Generalnie źródła głównych kosztów,  

co widać ze sprawozdań, nie są nimi te remonty. W tej sytuacji każda złotówka się liczy,  

ale nie przesądza o tym, czy sytuacja finansowa szpitala jest taka zła czy nie. Starosta 

przypomniał, że umowa dzierżawna ze szpitalem jest tak skonstruowana, że w związku z tym, 

że jest to cały czas majątek powiatu, na którym działa spółka szpital powiatowy, w tej chwili 

czynsz wynosi około 600 000 zł. Jednak jest tak skonstruowany, że podstawową kwotą  

do zapłaty jest 60 000 zł, a reszta ma być po prostu na utrzymanie i remonty w obiektach. 

Obecny remont w starym budynku szpitala prowadzony jest przez spółkę z pozyskanej dotacji  

w wysokości 1,5 miliona złotych od Wojewody Zachodniopomorskiego. Jest to remont dachu 

wraz z wykonaniem klimatyzacji, co zawsze było zgłaszane przy upalnych latach. Wszystko 

jest analizowane, otrzymywane od spółki materiały przekazywane są do Dyrekcji Szpitala 

MSWiA, żeby też na bieżąco poddawali analizie dane, chodzi o to, żeby może znaleźć inne 

rozwiązanie na funkcjonowanie szpitala, a przede wszystkim na lepszą organizację kadry. 

 

Radny Wojciech Długoborski powiedział, że chciałby dopytać w nawiązaniu do słów Pana 

Starosty dot. działań w relacji ze Szpitalem MSWiA. Na Spotkaniu Noworocznym była Pani 

Dyrektor Szpitala, wcześniej podpisany był list motywacyjny. Radny wciąż jednak nie widzi 

finału tychże działań, z jednej strony robimy wycenę przedsiębiorstwa, z drugiej strony 

żądamy od spółki programu naprawczego, żeby oczywiście zmniejszyć koszty i złagodzić 

stratę, de facto strata zasygnalizowana przez Prezesa Spółki była dosyć porażająca bo rzędu  

4 milionów. Jakie są działania Zarządu i w jakim kierunku to pójdzie? Czy będzie to sprzedaż 

przedsiębiorstwa? Czy będzie to likwidacja spółki? Radny chciałby coś więcej wiedzieć, żeby 
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nie być zaskoczony tym, że przedstawia się Radzie rozwiązanie do sfinalizowania, a działania 

prowadzone są równolegle.  

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że Zarząd prowadzi dwa działania 

równolegle. Z jednej strony to jest oczywiście program naprawczy spółki, ponieważ jest 

założenie, że będziemy cały czas sami. Nie od szpitala MSWiA ani dyrekcji tego szpitala 

będzie zależało przejęcie. O tym ostatecznie będzie decydowało MSWiA. Żeby dotrzeć  

do momentu, w rezultacie kupienia przedsiębiorstwa, trzeba znać wartość tego 

przedsiębiorstwa, żeby wiedzieć jeżeli padnie propozycja od MSWiA o wyrażeniu zgody  

na to, żeby MSWiA połączyło się czy w tym wypadku kupiło to przedsiębiorstwo  

to za określoną kwotę albo za symboliczną złotówkę. Wejdziemy w taką sytuację, że to nawet 

Rada Powiatu może stwierdzić, że nie zgadza się na to na takich warunkach. Niestety jednak 

należy zapłacić, żeby dowiedzieć się ile przedsiębiorstwo jest warte. Jeżeli doszłoby do tego 

to wiadomo, że byłaby to następująca sytuacja. Będzie działalność szpitala MSWiA, który 

kupi to przedsiębiorstwo - jeżeli coś zapłaci to zapłaci po to, żeby spółka uregulowała sobie 

zobowiązania, bo pozostanie spółka bez niczego, ze swoimi tylko akcjami.  Tak wygląda ten 

proces. List intencyjny podpisywany był około 3 lata temu, kiedy jeszcze Prezesem Spółki 

był pan Paweł Bakun. Składane były dosyć jasne i czytelne oferty w różnych wariantach. 

Doszło do dosyć patowej sytuacji, kiedy do rozmów włączył się Szpital w Dębnie. Szpital 

MSWiA rozmawiał już z dwoma podmiotami, co znaczyło, że z tego nic nie wyjdzie. 

Natomiast MSWiA zażądało od Powiatu Myśliborskiego wszystkich materiałów, przy czym 

tam było łatwiej, gdyż był majątek i była konkretna analiza, z której to wyszło,  

że zarekomendowano dla szpitala myśliborskiego żeby połączyli się ze szpitalem barlineckim 

i ustalili, który szpital, jaką działalność będzie prowadził. Do tej pory byliśmy na poziomie 

samych chęci, ale jeżeli mamy zrobić krok do przodu to musimy poznać wartość, o jakiej 

rozmawiamy.  

 

XI. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski powiedział, że w okresie międzysesyjnym  

wpłynęły: 

- Interpelacja Nr 150/23 Radnego Zbigniewa Szmai dot. dotacji państwowych z programu 

„Polski Ład” (wszyscy Radni otrzymali) stanowiąca załącznik nr 9; 



17 

 

 

- Interpelacja Nr 151/23 Radnego Zbigniewa Szmai dot. złego stanu technicznego gruntowej 

drogi powiatowej Żurawie ul. Malinowa (wszyscy Radni otrzymali) stanowiąca załącznik  

nr 10. 

 

Radny Remigiusz Rzepczak złożył zapytanie nr 152/23 w imieniu rolników z miejscowości 

Zielin zwrócił się z prośbą o sprawdzenie stanu nawierzchni drogi powiatowej łączącej  

m. Kamionkę z m. Ranowo. Czy można zaplanować prace polegające na poprawie stanu tej 

drogi, z której korzystają przede wszystkim rolnicy dojeżdżający do uprawianych przez siebie 

pól? 

 

Radny Tomasz Mirakowski złożył zapytanie nr 153/23 czy Zarząd Powiatu rozważał 

możliwość uświetnienia święta majowego w 2023 roku? Radny proponuje rozważyć 

możliwość zaproszenia kogoś zasłużonego w dziedzinie kultury i nauki, wywodzącego się  

z terenu powiatu przez miejsce urodzenia, np. reżysera i scenarzystę Waldemara Krzystka, 

który urodził się w Swobnicy koło Gryfina. Można byłoby połączyć zaproszenie tego 

reżysera z ciekawymi filmami związanymi z historią Polski, problematyką polsko-radziecką  

i konfliktami.  

 

XII. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski powiedział, że nie ma w tym punkcie żadnych 

odpowiedzi.  

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że na zapytanie Radnego R. Rzepczaka 

odpowiedź zostanie udzielona na piśmie, z kolei wypowiedź Radnego T. Mirakowskiego daje 

po prostu do myślenia i stanowi propozycję, do maja mamy jeszcze trochę czasu. Będziemy 

myśleć.  

 

XIII. Sprawy różne, informacje, wolne wnioski.  

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że 26 lutego br. będą odbywały się 

uroczystości z okazji 88.Rocznicy wkopania pierwszego słupa granicznego w Czelinie,  

na które serdecznie zaprasza. 

 



18 

 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski powiedział, że rozpoczął się festiwal podróżniczy 

„Włóczykij” w Gryfinie. Jednym ze sponsorów tego festiwalu jest również Powiat Gryfiński. 

Dzisiaj swój pokaz z podróży do Ameryki Południowej będzie miała pan Radny Michał 

Kozakiewicz. W imieniu organizatorów zaprasza do uczestniczenia. 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski powiedział, że w wykazie skierowanym  

do wiadomości Rady Powiatu w Gryfinie znajdowało się: 

1. Pismo Zachodniopomorskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków, znak: 

FN.5124.1.4.2023.AHF.KM z dnia 7 lutego 2023 r., dot. przyznanych i udzielonych dotacji  

z budżetu państwa w 2022 r., w części której dysponentem jest Wojewoda 

Zachodniopomorski, na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 

zabytku położonym na terenie województwa, na terenie powiatu (zał. nr 11). 

2. Informacja Wydziału Badań i Analiz Biura Zachodniopomorskiego Obserwatorium 

Rynku Pracy pn. Wstępne dane o bezrobociu w Województwie Zachodniopomorskim, 

styczeń 2023 r. (zał. nr 12). 

3. Pismo mieszkańców Sołectwa Żabnica z dnia 10 stycznia 2023 r. (data wpływu  

do urzędu w dniu 8 lutego 2023 r.) dot. zamontowania dwóch progów zwalniających  

na drodze powiatowej przy szkole podstawowej wraz z pismem Przewodniczącego Rady  

z dnia 14 lutego 2023 r. w tej sprawie (zał. nr 13). 

4. Zawiadomienie Wojewody Zachodniopomorskiego, znak: P-1.4131.86.2023.AA  

z dnia 14 lutego 2023 r. o wszczęciu postępowania nadzorczego w odniesieniu do uchwały  

Nr XLIV/324/2023 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 26 stycznia 2023 r. w sprawie przyjęcia 

„Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Gryfińskim  

na lata 2023-2029” (zał. nr 14). 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski poinformował, że wpłynęły również: 

1. Pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Gryfinie z dnia 14 lutego 2023 r. dotyczące 

przeprowadzonej analizy oświadczenia majątkowego osoby, o której mowa w art. 25c ustawy 

o samorządzie powiatowym (zał. nr 15). 

2. Pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Gryfinie z dnia 16 lutego 2023 r. dotyczące 

przeprowadzonej analizy oświadczenia majątkowego osoby, o której mowa w art. 25c ustawy 

o samorządzie powiatowym (zał. nr 16). 

 

Przewodniczący Rady przypomniał o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych według 

stanu na dzień 31 grudnia roku poprzedniego, najpóźniej do dnia 30 kwietnia 2023 r.  
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w dwóch oryginalnych egzemplarzach oświadczenie majątkowe wraz z kopią zeznania  

o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT) za rok poprzedni i jego 

ewentualną korektą, do Biura Obsługi Rady i Zarządu, bądź na ręce Przewodniczącego.  

 

XIV. Zakończenie posiedzenia. 

 

O godz. 16:17 Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski wobec 

wyczerpania porządku obrad zamknął XLV sesję Rady Powiatu w Gryfinie, życząc miłego 

popołudnia. 

 

Protokół sporządziła: 

 

Dominika Konopnicka 

 Przewodniczący Rady  

 

 Roman Michalski 


